
 

 

Bestyrelsesmøde 14-03-2024 

Deltagere: Lina, Kirsten, Bettina, Stefan, Bent, Claus, Peder, Christian 

Afbud: Helle (bevaringsudvalg), Bo (bevaringsudvalg) 

Dagsorden: 

1. Opdatering fra Bevaringsudvalget 
2. Status Shine-up Strandlyst 
3. Opdatering affaldsløsning 
4. Trafik-måling 
5. Status lokalplan 
6. Kommende generalforsamling 

1. Regnskab 
2. Indkaldelse 
3. Dirigent 
4. Referent 
5. Dagsorden 
6. genopstiller dem der er på valg? Følgende er på valg: Lina, Claus, Bent og Kirsten. 

Fortsætter Christian? 
7. Medlem i bevaringsudvalg - Helle Horneman kan ikke fortsætte 
8. Spisning efter GF (Joakim vil gerne grille pølser i år) 

7. Evt. 

 

Ad 1 Bevaringsudvalget 

Sager behandlet i bevaringsudvalget: Behandlet ansøgning om nyt skur (103), nye vinduer mm (159). Sagen 

vedr 129 er ikke afsluttet. Ejer har sænket taget de krævede 17 centimeter – men det er sket på en måde 

kommunen ikke kan acceptere (kun de øverste tagsten har fået en meget fladere hældninger incl flade 

rygsten). Det kommunale udvalg fastholder en retlig lovliggørelse af taget. 

Ad 2 Strandlyst 

Kirsten orienterede om alt det gode der er gjort: Vægge og loft malet, karme slebet og malet. Dørtrin 

lakeret. 4 Nye lamper i hvert af de to stuerum. Udeståender, de bør være færdige ingen 

generalforsamlingen: Gulve i stuer renoveres (rens + pleje), nye gardiner og lyddæmpende billeder. 

Ad 3 Affaldsløsning 

Opfølgningsmøde sidste uge hvor Kirsten + Claus samt sagsbehandler fra kommunen deltog. Forsyning 

dukkede ikke op. Mødet medførte ingen konkrete handlinger. Ingen status for volumen i prøveperioden, 

som stopper slut marts. 

Erhvervsdelen af/på Sletten Havn er også ved at etablere deres løsning (i området lige syd for ud til 

badehuset). Den endelige løsning til ”privat” indhegnes med træhegn der males sort. Der er tænkt 

belysning ind i den endelige løsning. 

Ad 4 Trafikmåling 



 

 

Data fra trafikmåling i efteråret modtaget. 85% fraktilen er 28,5 km/t (den hastighed 85% af trafikken holder 

sig under. Med 446 køretøjer gennem Sletten hvert døgn, så kører 67 køretøjer over 28,5 km/t. 

Hastighedsangivelsen på 30 km/t gennem Sletten er en anbefaling – ikke et lovkrav. Vi har tidligere forsøgt 

at få det ned på 20 uden held, med argument om gående trafik på vejen, samt cyklende mod 

færdselsretning for biler. 

Omkring den tunge trafik busser/lastbiler – ville være fantastisk hvis der kunne komme et skilt op med en 

maksimumvægt ved indkørsel til Sletten. Bettina vil på generalforsamlingen gerne gave en snak om at 

ændre retningen på ensretningen så den er fra syd mod nord. Hovedargumentet er at det skulle være 

lettere for den tunge trafik at køre den anden vej, og at det med parkering i venstre siden (i dag) betyder at 

biler alt andet lige holdere længere ude grundet plads til at få fører ind/ud. Peder påpegede at ændret 

retning kan have betydning for private parkeringspladser samt stikveje, idet de visse steder er optimeret ift 

nuværende kørselsretning. 

Claus inviterer politikerne Carsten Bo og Lars Simonsen herned til ”gademøde” for at få syn for sagen. 

Ad 5 Lokalplan 

Bestyrelsen og bevaringsudvalget har over tid kommet med input til det oplæg Bent, Lina og Claus har lavet. 

De laver opdateret oplæg baseret på alle input.  

Ad 6 Generalforsamling, afholdes søndag 21/4 kl. 16. 

1 Regnskab udarbejdet af Claus. Gennemgået, godkendt af revisor, og underskrevet af bestyrelsen på 

mødet. 

2 Indkaldelse (skal ud 3 uger før). Claus sikrer det i nyhedsbrev. Vi laver for sidste gang husstandsomdelt 

indkaldelse til dem vi ikke har mail på. Fremadrettet vil vi overgå til udelukkende elektronisk indkaldelse. 

3 Dirigent: Bestyrelsen foreslår Camilla 

4 Referent: Bestyrelsen foreslår Christian Probst 

5 Dagsorden: Standarddagsorden jvf vedtægter. Fokus på Strandlyst og opfordring til at alle passer godt på 

huset 

6 Claus, Bent, Kirsten genopstiller. Lina genopstiller ikke (ej heller som suppleant). Vi har dermed én ledig 

bestyrelsespost, og fortsat én ledig suppleantpost fra 2023. Vi spørger i vores netværk. Ellers må person 

findes på GF.  

7 Bevaringsudvalget: Helle Hornemann kan ikke længere sidde i udvalget grundet 8-års regel. Bestyrelsen 

udpeger Bo Kristiansen og Lina Wichmann til bevaringsudvalget. 

8 Joachim griller pølser m. brød. Der sikres øl og sodavand. 

Ad 7 Eventuelt 

Der er affaldsindsamling i Sletten søndag 14/4. Info om dette komme med i nyhedsbrev. 

  


